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Kladno si stěžovalo u premiéra na problémy s
reformou správy
Na problémy s reformou státní správy
si premiérovi Vladimíru Špidlovi stěžovalo město Kladno. Náměstek
primátora Dan Jiránek (ODS) v lednu zaslal Špidlovi dopis, v němž
poukázal na případ rakovnické obce Lány. Její obyvatelé se
rozhodli přejít pod pověřený úřad Kladno, úředníci je však dál
nutí jezdit pro dávky sociální podpory do Nového Strašecí.
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"V dopise jsme žádali, aby předseda vlády popohnal své
ministry. Ministerstva, kterých se to týká, nám totiž napsala, že
slyšela, že už nějakou změnu připravuje ministerstvo vnitra. To
však sdělilo, že nápravu lze očekávat do dvou let," řekl dnes
Jiránek ČTK.
Tajemník Lán Václav Fencl už dříve ČTK řekl, že obec spadá od
ledna pod dva pověřené úřady. "Evidence obyvatel, řidičských
průkazů a automobilů přešla na Kladno. Zbytek, jako je agenda
státní sociální podpory, ale zůstal pod Rakovníkem, neboť hranice
okresů se prý nemění," uvedl. Zatímco pro dávky sociální péče si
tak lidé mohou dojet do nedalekého Kladna, pro dávky sociální
podpory musí na pracoviště rakovnického úřadu v Novém Strašecí.
Fencl vyslovil přání, aby zbylá agenda přešla pod Kladno do konce
roku, sám tomu však příliš nevěří.
Jiránek ČTK poskytl odpověď Špidlovy kanceláře, jež ale
obsahuje jen obecné prohlášení. "Buďte ujištěn, že předseda vlády
sleduje problémy, které nastaly reformou veřejné správy, a ve
spolupráci s hejtmany je připraven je postupně odstraňovat.
Reforma veřejné správy je však tak velkým zásahem do zaběhnutých
postupů, že doladit nové postupy ještě chvíli potrvá," odpověděla
za premiéra ředitelka jeho kanceláře Taťana Holečková.
Jiránek však považuje rozdělení agend mezi dva úřady za
neudržitelné i krátkodobě. Připouští sice, že náprava si vyžádá
úpravu zákonů, trvá ale na okamžitém zahájení legislativních
změn.
Petr Vorlíček z tiskového odboru ministerstva vnitra dnes ČTK
řekl, že řešení je plně v kompetenci ministerstva práce a
sociálních věcí. Vladimír Hrubý z tohoto ministerstva pak ČTK
vysvětlil, že přechod sociálních agend se řídil podle dvou
rozdílných zákonů. Každý z nich uváděl jiné místo pro přechod



kompetencí. Do kdy se agendy sjednotí, nedokázal říci.
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